
 

 
 
Secr.: Sudemare 12, 3235 ES Rockanje 
T: 06 52506072 
E: vdhoek12@gmail.com  
 
 
Kort verslag 2e bijeenkomst Dorpsraad i.o. d.d. 15 juni 2022 in het Getij te 
Rockanje 

Aanwezig: Frits van Luxemburg, voorzitter, René van de Hoek, secretaris, Jan Hoogstad, 
penningmeester, Ellen Kleywegt, notulist en lid, Betsy Gouman, lid en Leen Klok, lid. 

Afwezig met kennisgeving: Marga van Drunen en Nely van der Kolk. 

 

1. Opening door de Voorzitter Frits van Luxemburg 
- Marga van Drunen en Nely van de Kolk hebben zich afgemeld voor deze vergadering 
- Leen Klok deelt mede dat zijn zoon Jarie niet meer zal deelnemen aan de Dorpsraad i.o., het 

ontbreekt hem gewoon aan de tijd nu hij start met een fulltime baan. De overige aanwezige 
leden vinden het oprecht jammer aangezien hij de jongerengroep zou vertegenwoordigen. Er 
zal dus op zoek gegaan moeten worden naar een nieuw jong lid. 

- Verder deelt Frits mede dat de afspraak met de gemeente wederom is verplaatst en wel naar 
11 juli a.s. 

 
2. Vaststelling verslag van de bijeenkomst van 3 mei 2022. 

- Buiten wat kleine aanpassingen wordt het verslag goedgekeurd. 
- Verzocht wordt en dit geldt voor alle documenten geen tussentijdse wijziging te doen. 

Opmerkingen/aanpassingen kunnen naar René in zijn rol als secretaris, vervolgens zal hij de 
wijzigingen ter tafel brengen bij de eerstvolgende vergadering, waarna ze goedgekeurd 
kunnen worden. E.e.a. om verwarring te voorkomen. Ellen zal ook haar verslagen naar René 
sturen zodat alle documenten dezelfde lay-out krijgen. 

 
3. Ledenlijst van de Dorpsraad Rockanje 

- Een ieder heeft de ledenlijst ontvangen en er zijn verder geen bemerkingen op. 
- Er hebben zich twee mensen gemeld die ook graag willen deelnemen aan de Dorpsraad, te 

weten Piet Roelofs en Ferry den Hoed. Met beide personen zal een kennismakingsgesprek 
plaatsvinden waarbij met het gesprek met Piet naast Frits ook Betsy aanwezig zal zijn en bij 
het gesprek met Ferry, wat a.s. maandag plaatsvindt zal naast Frits ook Leen aanwezig zijn. 

- Nely heeft aangegeven ook nog iemand te kennen die wil deelnemen. Hiervoor zal Frits 
contact met haar opnemen. 
(N.B.: Pet Roelof heeft geen tijd en zal twee andere kandidaten aandragen) 



4. Stand van zaken oprichting Dorpsraad/suggesties voor het gesprek met de wethouder 
Borgonjen. 
- T.a.v. de begroting wordt gesteld dat er nog wat typefoutjes en aanpassingen nodig zijn op 

de begroting. Jan draagt hier zorg voor en ondanks dat mevrouw Allabas van de gemeente 
Westvoorne de begroting al ontvangen heeft, zal Jan de aangepaste versie aan haar 
versturen zodat deze op 11 juli a.s. met de gemeente besproken kan worden. Voor de 
duidelijkheid dit hele project staat of valt met de financiële bijdrage van de gemeente, geen 
geld, geen dorpsraad! René geeft aan dat als het geld rond is, er goede afspraken met de 
gemeente gemaakt moeten worden over hoe vaak er overleggen met gemeente plaats gaan 
vinden, de onderwerpen e.d. Het zou goed zijn als periodiek een lid van het college van B. en 
W. aanwezig is bij de Dorpsraad. De gemeente wil tenslotte burgerparticipatie. 

 
5. Conceptdocumenten: statuten, huishoudelijk reglement, rooster van aftreden. 

- Bij de statuten moet als doel worden toegevoegd “het behoud van de identiteit van 
Rockanje/dorpskarakter”. 

- Ook wil de vergadering dat het maximaal aantal leden wat zitting neemt in de Dorpsraad 
verhogen naar maximaal 13 in het document Rooster van Aftreden. Verder is de vergadering 
akkoord met de inhoud van dit document. 

- Alle wijzigingen en typefoutjes zullen door Jan worden verwerkt, waarna Ellen het document 
zal redigeren en vervolgens aan René doen toekomen. 

 
6. Website Dorpsraad 

- Betsy heeft contact gehad met  de firma VPRI inzake de website en overige werkzaamheden 
die daarmee samenhangen. Hieruit is een offerte naar voren gekomen, welke Betsy toelicht. 
Nagedacht moet worden over het logo. Maar voor verder te gaan is het van belang te weten 
wat doet de gemeente?! Er moet een stappenplan komen; geld, website, jongeren in de 
dorpsraad etc. René geeft aan dat als het geld van de gemeente vrijkomt hij een opzet wil 
maken van een stappenplan. 
 

7. Communicatie Dorpsraad 
- De vergadering is van mening dat er behoefte is in het aantrekken van een lid wat zich bezig 

kan houden met communicatie/pr. Het is van belang dat er een woordvoerder komt zodat er 
met 1 mond gesproken kan worden en dat indien de gemeente of burgers met vragen 
komen, verwezen kan worden naar de woordvoerder. Dit onderwerp behoeft zeker nog 
nadere uitwerking. Betsy zal vooralsnog optreden als aanspreekpunt voor de communicatie. 

 
8. Huisvesting jongeren 

- Zoals eerder aangegeven heeft Jariezich teruggetrokken en komt dit onderwerp even on 
hold. René geeft aan dat het van belang is dat wij, de dorpsraad, ons zeker bij de start bezig 
houden met onderwerpen die we ook echt aan kunnen. Volkshuisvesting is een heel complex 
onderwerp waar vele organisaties over gaan. 
 

9. Verzanding van de kust 
- De gemeente gaat informatiebijeenkomsten houden. Een daarvan zal plaatsvinden in 

Rockanje op 4 juli a.s. om 19.30 uur in het Gemeentehuis. Een aantal leden van de Dorpsraad 
is zeker voornemens om hierbij aanwezig te zijn. Zoals aangegeven is de gemeente 
voornemens een denktank samen te stellen en wellicht zou de Dorpsraad hier ook een rol in 



kunnen spelen. Leen geeft aan dat hij wel namens de dorpsraad in de denktank van de 
gemeente wil plaatsnemen.  

 
10. Rondvraag 

- Jan heeft 3 offertes aangevraagd bij notarissen i.v.m. werkzaamheden voor de oprichting van 
de Dorpsraad. Gekozen wordt voor Moerland notarissen te Brielle. Jan zal dit bij hen 
aangeven onder voorbehoud van het geld van de gemeente. De twee overige zal hij 
afschrijven. 

- De volgende vergadering van de Dorpsraad vindt plaats op 20 juli a.s. om 19.30 uur in het 
Getij. René neemt contact op met Leo Ritmeester om deze datum vast te leggen. 

 

Om 21.30 uur sluit Frits onder dankzegging aan de aanwezige leden de vergadering. 

 
*************** 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


